
Pölsebo småstugeförenings årsmöte  

 

Tid: 18 mars 2013 kl. 19.00 

Plats: Samlingslokalen i Lundby Nya kyrka 

 

 

1. Mötets öppnande 

Ulrika Mårdborg hälsar alla varmt välkomna och förklarar mötet öppnat. 

 

2. Val av mötesordförande 

Årsmötet väljer Ulrika Mårdborg till mötesordförande. 

 

3. Val av sekreterare 

Årsmötet väljer Björn Wallermark till sekreterare. 

 

4. Val av två justeringsmän tillika rösträknare 

Årsmötet väljer Lars Haraldsson och ??? att justera protokollet och tillika vara 

rösträknare.  

 

5. Godkännande av dagordningen 

Årsmötet beslutar att godkänna dagordningen. 

 

6. Frågan om kallelsen skett i laga ordning 

Årsmötet beslutar att kallelsen skett i laga ordning.  

 

7. Styrelsens årsberättelse 

Ulrika Mårdborg läser upp årsberättelsen för föregående verksamhetsår. Årsmötet beslutar 

att godkänna årsberättelsen och lägga den till handlingarna. 

 

8. Revisorernas berättelse 

Anneli Isaksson och Leena Arnsand presenterar revisorernas berättelse.  

 

9. Beslut om ansvarsfrihet 

Årsmötet beslutar att bevilja styrelsen ansvarsfrihet.  

 

10. Fastställande av resultat- och balansräkning för föreningen samt servisskadefonden 

Ard Vromans presenterar föregående års resultat- och balansräkning samt årets 

utbetalningar i servisskadefonden. Årsmötet beslutar att fastställa resultat- och 

balansräkningen och lägga den till handlingarna.  

 

11. Beslut om medlemsavgift och dess fördelning 

Årsmötet fastställer medlemsavgiften till 150 kr per år, vilket är oförändrat jämfört med 

föregående verksamhetsår.   

 

12. Beslut om arvoden 

Årsmötet beslutar att styrelsen arvoden förblir samma som föregående verksamhetsår.  

 

 

 

 



13. Val av styrelseledamöter 

Finn Ternrud presenterar valberedningens förslag till styrelseledamöter. 

 

Ulrika Mårdborg, ordförande, valdes på två år vid föregående årsmöte. 

Ard Vromans, kassör, förlag till omval på två år. 

Björn Wallermark, valdes på två år vid föregående årsmöte. 

Tove Andersson, förslag till ny ledamot, väljs på två år. Ersätter Anna Holmqvist som 

lämnade styrelsen under föregående verksamhetsår. 

Emma Landervik, valdes på två år vid föregående årsmöte. 

David Roland, valdes på två år vid föregående årsmöte. 

Irene Wretlind, valdes på två år vid föregående årsmöte.  

Patrik Olsson, valdes på två år vid föregående årsmöte. 

Cecilia Flodin, valdes på två år vid föregående årsmöte. 

 

Årsmötet beslutar att godkänna valberedningens förslag till val av styrelseledamöter. 

 

14. Val av revisorer 

Valberedningen berättar att nuvarande revisorer Annlie Isaksson och Leena Arnsand vill 

sluta sina uppdrag. Årsmötet beslutar att välja Stefan Asting och Kenneth Bernting till 

revisorer. 

 

15. Val av valberedning 

Årsmötet väljer Finn Ternrud till valberedingen. En plats är fortfarande vakant och 

årsmötet uppmanas bistå i sökandet efter ytterligare en person som kan tänka sig att ingå i 

valberedningen.  

 

16. Stadgeändring 

Ard Vromans presenterar styrelsens förslag till stadgeändring för att möjliggöra för de nya 

radhusen på Londongatan 47 B-M att bli medlemmar i föreningen.  

 

Förslaget innebär följande tillägg i föreningens stadgar och servisskadefond, paragraferna: 

 

Stadgar: 

 

§ 3. Medlemsavgift 

Medlemsavgiften för fastigheterna vid Londongatan 47 B-M reduceras med avsättningen 

till servisskadefonden. 

 

Servisskadefond: 

 

§ 1. Ändamål 

Fastigheterna vid Londongatan 47 B-M är exkluderade från att kunna få bidrag ur fonden. 

 

§ 4. Villkor för ersättning 

Rätt till ersättning har medlemmar i Pölsebo Småstugeförening med undantag för det som 

stadgas i §1.  

 

 

 



17. Inkomna motioner 

Inga motioner har inkommit till årsmötet. 

 

 

18. Inkomna skrivelser 

Inga skrivelser har inkommit till årsmötet. 

 

 

19. Övriga frågor 

 

Ulrika Mårdborg berättar om grannsamverkansgruppens arbete. Gruppen representeras av 

Mikael Skålberg och Ronny Lindergren som båda bor på Århusgatan. Det har rapporterats 

om några inbrott samt en brand under föregående år. Medlemmarnas uppmanas att 

kontakta Mikael eller Ronny om man ”sett eller hört” något.  

 

Emma Landervik berättar om vårfesten den 13 april. 

 

Ard Vromans ger en lägesrapport om fiberkabel i Pölsebo. Kostnaden bedöms ligga på 

18 000 – 25 000 kr per fastighet och då räknar man med att alla ansluter sig. Hittills har 

styrelsen fått in 42 intresseanmälningar av sammanlagt 243 fastigheter i föreningen.  

Ulrika Mårdborg informerar om Trafikkontorets förslag till hastighetbegränsande åtgärder 

i området vilket inkluderar ett förslag till öppning av Londongatans södra ände.  

 

 

20. Mötets avslutande 

Mötesordförande tackar alla närvarande och förklarar mötet avlutat.  

 

 

 

 

………………………………  ………………………………. 

Björn Wallermark, sekreterare   Ulrika Mårdborg, ordförande 

 

 

 

 

………………………………  ………………………………. 

Lars Haraldsson   Glenn Andersson 

 

  

 


